
 

 

 

Komisia športu pri MsZ v Spišskej Novej Vsi 

   Zápisnica  

Dátum: 9. 5. 2023 

Program: 
1. Úvod 
2. Prehľad poskytnutých dotácií na športové podujatia a aktivity v priebehu posledných 2 kalendárnych rokov 
3. Prehľad financovania športovej záujmovej činnosti v CVČ v roku 2022 
4. Žiadosti o poskytnutie dotácie 
5. Plánované športové podujatia 
6. Rôzne 
7. Záver 
 
Účasť členov: 
PRÍTOMNÍ:  Oliver Búza, Mgr. Peter Potenga, Mgr. Jaroslav Javorský, Mgr. Marek Baláž, MUDr. Iveta Fulková, 
PaedDr. Dávid Demečko, Július Straka 
Za MsÚ Ing. Dana Mrnková, PaedDr. Štefan Šimko 
NEPRÍTOMNÍ:  Dušan Hrebík 
PRIZVANÍ: Ing. Vladimír Hovaňák, riaditeľ STEZ 
 
K bodu 1 
Predseda komisie  športu Oliver Búza privítal prítomných členov komisie, oboznámil ich s programom 
stretnutia a otvoril rokovanie komisie športu.  
Predseda komisie navrhol, aby komisia odsúhlasila prítomnosť Ing. Vladimíra Hovaňáka, riaditeľa STEZ na 
zasadnutiach komisie športu, keďže sa často prejednávajú aj veci týkajúce sa správy športovísk mesta. 
 

Hlasovanie prítomných členov komisie za predložený návrh: 

ZA: 7  PROTI: 0 ZDRŽALI SA: 0  
 
Uznesenie č. 5/2023 
Komisia športu súhlasí s prítomnosťou Ing. Vladimíra Hovaňáka na zasadnutiach Komisie športu pri MsZ SNV. 
 
K bodu 2 
Ing. Dana Mrnková predložila komisii športu prehľad poskytnutých dotácií mestom na konkrétne športové 
aktivity v rokoch 2021, 2022 a dotácií schválených do dnešného zasadnutia komisie športu. Komisia športu má 
k dnešnému dňu k dispozícii na prerozdelenie ešte 4 230,- Eur z rozpočtovaných 10 000,- Eur. Prehľad 
poskytuje informáciu o očakávaných športových podujatiach, ktoré by sa mali realizovať do konca roka 2023 
a s veľkou pravdepodobnosťou budú mestu doručené žiadosti na poskytnutie dotácií na ich realizáciu. Po 
období, kedy športové podujatia boli v útlme, evidujeme opäť ich zvýšený nárast, čo komisia hodnotí kladne. 
Avšak vzhľadom na výšku finančných prostriedkov rozpočtovaných na tento účel nie je možné podporiť všetky 
žiadosti. Snahou je zachovať podujatia s dlhoročnou tradíciou a podporiť rôznorodosť podujatí. 
 
Členovia komisie športu vzali na vedomie predložený materiál. 

 

 



K bodu 3 

Ing. D. Mrnková predložila informáciu o finančnej podpore športových záujmových útvarov v CVČ za roky 2022, 

2023 sumárne podľa druhu športového zamerania s počtom jednotlivých členov. CVČ je rozpočtovou 

organizáciou mesta, ktorá hospodári s finančnými prostriedkami poskytnutými mestom na základe 

schváleného rozpočtu. Vlastné príjmy CVČ či už z poplatkov členov alebo z dotácií iných obcí sú doplnkovým 

zdrojom financovania a tvoria iba necelých 10% z celkového rozpočtu CVČ. 

 

Jednotlivé športy sú podporované aj v rámci krúžkovej činnosti základných škôl, na ktoré školy využívajú 

účelové finančné prostriedky zo vzdelávacích poukazov.  

 

Členovia komisie športu vzali na vedomie predložený materiál. 

 

K bodu 4 

K 9.5.2023 boli doručené mestu Spišská Nová Ves žiadosti: 

 

P. č. Názov organizácie Celkové výdavky Požadovaná 
suma 

Účel 

1. SPK Medveď, o. z. 1 500,- € 500,- € 1 000-ročný beh, cca 150 
amatérskych účastníkov 

2. SPK Medveď, o. z. 1 500,- € 500,- € Vyhodnotenie bežeckej ligy okresu 
SNV, pozostáva zo série 14 
bežeckých pretekov, cca 150 
amatérskych účastníkov 

3. SRRZ – RZ pri ZŠ Hutnícka 1 570,- € 1 000,- € Medzinárodný volejbalový turnaj 
žiakov v Bílovci, ČR, účasť družstiev 
z ČR, SR, Maďarska, Poľska, 
Rakúska, Talianska, Belgicka.  

4. ŠK Rohals, o. z. 1 450,- € 550,- € Beh Novoveskou Hutou – tradičné 
preteky amatérskych vežcov 
a širokej verejnosti vrátane 
detských a mládežníckych kategórií 

5. FK SNV, o. z. 2 320,- € 970,- € Futbalový turnaj pre deti v kategórii 
U10 VILLA NOVA CUP, cca 200 detí, 
16 tímov z 15 miest SR 

Spolu  8 340,- € 3 520,- €  

 

Návrh komisie na poskytnutie dotácie - hlasovanie: 

1. SPK Medveď, o. z.   500,- EUR  ZA: 7  PROTI: 0 ZDRŽALI SA: 0 

2. SPK Medveď, o. z.   0,- EUR  ZA: 7  PROTI: 0 ZDRŽALI SA: 0 

3. SRRZ – RZ pri ZŠ Hutnícka  500,- EUR  ZA: 7  PROTI: 0 ZDRŽALI SA: 0 

4. ŠK Rohals, o. z.   250,- EUR  ZA: 7  PROTI: 0 ZDRŽALI SA: 0 

5. FK SNV, o. z.  600,- EUR  ZA: 5  PROTI: 0 ZDRŽALI SA: 2 

 

Uznesenie č. 6/2023 
Komisia športu odporúča poskytnúť finančnú dotáciu nižšie uvedeným športovým klubom vo  výške: 
 

1. SPK Medveď, o. z. 500,- Eur, ak na tú istú aktivitu neposkytuje finančné prostriedky obchodná 
 spoločnosť mesta SNV. V opačnom prípade Komisia športu neodporúča 
 poskytnúť dotáciu. 

2. SPK Medveď, o. z. 0,- Eur, 
3.  SRRZ – RZ pri ZŠ Hutnícka 500,- Eur, 



4. ŠK Rohals, o. z. 250,- Eur, ak na tú istú aktivitu neposkytuje finančné prostriedky obchodná 
 spoločnosť mesta SNV. V opačnom prípade Komisia športu neodporúča 
 poskytnúť dotáciu. 

5. FK SNV 600,- Eur, ak na tú istú aktivitu neposkytuje finančné prostriedky obchodná 
 spoločnosť mesta SNV. V opačnom prípade Komisia športu neodporúča 
 poskytnúť dotáciu.  

 
K bodu 5 
Ing. D. Mrnková informovala členov Komisie športu o konaní Večerného behu mestom dňa 2. 6. 2023, ktoré 
tento rok organizuje CVČ. Dňa 9. 6. 2023 sa konajú Spišské športové hry detí a mládeže. Prvé septembrové dni 
tradične patria Dňom cyklistiky na Spiši. 

K bodu 6 
MUDr. Iveta Fulková požiadala riaditeľa STEZ-u, Ing. Vladimíra Hovaňáka o vyjadrenie vo veci starostlivosti 
o vybavenie a prevádzku tenisových kurtov. 

1. Dňa 9. 1. 2023 bola sfúknutá tenisová hala, plachty od vtedy doposiaľ ležia voľne na zemi, vyzerajú už 
zničené. Prečo s tým STEZ nič nerobí? 

2. Užívatelia tenisových kurtov vyjadrujú nespokojnosť s prácou zamestnancov STEZ-u, ktorí sa majú 
starať o tenisové kurty a zabezpečovať ich prevádzku. Majú pocit, že v čase, keď sú tam, zamestnancov 
nevidno a nič nerobia. 

Vyjadrenie Ing. V. Hovaňáka k bodu 1: 
V pláne je rekonštrukcia tenisových kurtov, hľadajú sa však spôsoby a zdroje financovania. Taktiež je 
problémom zvažujúce sa, nestabilné podložie tenisových kurtov. Nemala by sa už používať nafukovacia hala. 
Zatiaľ počasie nedovolilo pristúpiť k uprataniu plachiet. Momentálne je podložie kurtov mäkké, rozmočené 
a nedá sa tam pohybovať s vysokozdvižným vozíkom. Len hlavná plachta váži cca 2 t, nie je možné to upratať 
bez použitia vysokozdvižného vozíka. 
Vyjadrenie Ing. V. Hovaňáka k bodu 2: 
Ing. V. Hovaňák nesúhlasí s tým, že zamestnanci STEZ-u nič nerobia alebo nepracujú dostatočne. V čase, keď sa 
tenisové kurty používajú, tak zamestnanci vyberajú vstupné, vedú evidenciu, riešia iné činnosti, pretože v tom 
čase sú kurty používané. Zamestnanci majú určené svoje úlohy, zabezpečujú ostrahu, plnenie úloh je každé 3 
dni kontrolované vedúcim p. Osvaldom.  Je potrebné si uvedomiť, že antukové tenisové kurty sú 
najnáročnejšie na údržbu. V rámci SR máme najväčší počet týchto tenisových kurtov. Možno 3 z nich by mohli 
byť s betónovým povrchom. Je však potrebné v rámci rekonštrukcie zhotoviť projekt. Predbežná odhadovaná 
cena rekonštrukcie je cca 2,2 mil. Eur bez povrchu.  
 
Mgr. Rastislav Javorský uviedol, že vzhľadom na ílovité podložie, ktoré, ako bolo uvedené, je nestabilné a  
v jednej časti tenisových kurtov sa zvažuje, by sa muselo riešiť aj spevnenie podložia.   
 
Mgr. Marek Baláž položil otázku ohľadom prevádzky kolkárne, či je zatvorená, keďže tu máme aj družstvá 
kolkárov, ktoré nemajú kde inde trénovať tento šport.  
Vyjadrenie Ing. V. Hovaňáka: 
Kolkáreň nie je zatvorená, obmedzila sa jej prevádzka. Uvedené riešili so športovým klubom tak, aby nedošlo 
k prerušeniu športovej sezóny. Dohodli sa s klubom tak, že tréningy a aj zápasy sa budú realizovať v rámci 
jedného dňa, cez víkend, aby sa šetrili energie. 
 
Ing. Rastislav Javorský požiadal o predloženie cenníkov alebo vnútorných smerníc škôl, ktoré určujú výšku 
prenájmu telocviční a iných športovísk pre verejnosť či iné organizácie. 
Taktiež predseda Komisie športu, Oliver Búza, požiadal Ing. Vladimíra Hovaňáka, riaditeľa STEZ-u o spracovanie 
prehľadu využívania jednotlivých športovísk STEZ-u športovými klubmi. 
 
K bodu 7 
V závere komisie predseda poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie. 
 

Oliver Búza v. r. 
                           predseda komisie športu 


